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          В данной работе разработан проект бизнес центра с системой сбора ливневых вод для использования в системах раздельного водоснабжения. Была разработана вся необходимая документация на возведение здания бизнес центра в соответствии с Постановлением правительства РФ от 16 февраля 2008 г. №87 «О составе разделов проектной документации и требованиях к содержанию». Описаны особенности интеграции установки сбора ливневых вод в систему технического водопровода здания. Определены объёмы доступных для сбора ресурсов. Оценен экономический эффект от применения описываемой технологии.
        

        
          In this paper, a business center project with a storm water collection system for use in separate water supply systems was developed. All the necessary documentation for the construction of the business center building was developed in accordance with the Decree of the Government of the Russian Federation of February 16, 2008 No. 87 "On the composition of sections of project documentation and requirements for the content." The features of the integration of the installation of the collection of storm water in the water supply system of the building are described. The volumes available for collecting resources are determined. The economic effect from the use of the described technology is estimated.
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